
 
 
 

 
 
 

Innkalling til forbundsstyremøte  1 

Referat fra styremøte nr.4/2022 NJFF-Nordland 

Møtedato: 15.12.2022 

Møtested: Teams 

Møtestart: 18.00 

Møteslutt: 18.30 

Møtt: 

Leder Steinar Høgaas. 

Nestleder og leder av hundeutvalget Norvald Ruderaas. 

Sekretær Tove Bergkvist. 

Leder skytterutvalget Stig Zachariassen. 

Leder ungdomsutvalget Ivan Kleven. 

Administrasjonen:, Jens Egil Pedersen. 

Saksliste med papirer sendes også nestledere og varamedlemmer. 

Nestledere innkalles når utvalgsleder ikke kan delta. Varamedlemmer innkalles ved behov. 

 

Ikke møtt: 

Leder fiskeutvalget Cathrine Markussen. 

Leder kvinneutvalget Beate Solli Nilsen. 

Leder jaktutvalget Christer Øveraas.  

Ylva Edvardsen-Kvam 

 

Saksliste 
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Sak 32/22: Godkjenning av: 

-Innkalling og saksliste. 

-Referat fra styremøte nr. 3/2022, 21.09.22. 

-Saker til eventuelt. 

Sak 33/22: Besøk av Jaktkonsulent NJFF- Vidar Nilsen 

-Informerer om hvordan NJFF arbeider med forurensing av haglebaner, 

regelverk og videre planer for politisk fokus på skytebanene. 

 

Sak 34/22: Regionale Møter 

-Eksternt skjema med innmeldte forslag til tema. 

Sak 35/22: Årsberetning Utvalg 

-Innsendes regionsekretær før 05.01.23 

Sak 36/22: Bilgodtgjørelse ansatte 

-Styrevedtak 29/2022 

-Vedtaket gjelder foreløpig ut 2022. Evaluering av ordningen 

gjennomføres før utgangen av 2022. 

Parallelt med dette skal andre løsninger vurderes. 

Forslag til nytt vedtak: 

Ansatte i NJFF Nordland, friluftsveileder og regionssekretær, får et tillegg til statens sats 

en fast godtgjørelse på 3000,- pr. måned.. Vedtaket gjelder foreløpig ut 2023. Evaluering 

av ordningen gjennomføres før utgangen av 2023. 

Parallelt med dette skal andre løsninger vurderes. 
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Sak 37/22: Kontor Jens 

-Fått tilbud på kontorplass i felleskap bak felleskjøpet i Mo i Rana. 

-3000+mva pr.mnd. Årlig felleskostnad 13375,- 

-Tot: 58175,- pr. år. Inkludert mva og felleskostnad. (4847,- mnd.) 

Sak 38/22: Budsjett 2023 

-Gjennomgås på neste styremøte. 

-De utvalgene som enda ikke har sendt inn, må sende inn sine budsjett. 

 

Sak 39/22: Orienteringssaker 

-Jens medlem i NJFFs arbeidsgruppe for miljø-/bærekraftstrategi. Skal 

levere forslag til strategi til forbundsstyret innen 01.05.2024. 

-Øke satser for kjøring for tillitsvalgte. 

-Alle reiseregninger skal sendes inn innen 1 mnd. etter reise. 

 

Sak 40/22: Eventuelt 

- 

 

 

Til dagsorden 

Jens beklaget sein innkalling med saksliste.  

Med antall frammøtte var styret vedtaksberettiget. Vi valgte å ta en kortversjon av sak 33 og vedtak i 

sak 36. resten utsettes til 2023. 

 

Sak 32/22: Godkjenning av: 

-Innkalling og saksliste. 

-Referat fra styremøte nr. 3/2022, 21.09.22. 

Utsatt  
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Sak 33/22: Besøk av Jaktkonsulent NJFF- Vidar Nilsen 

Vidar informerte om hvordan NJFF arbeider med forurensing av haglebaner, regelverk og videre 

planer for politisk fokus på skytebanene. 

Støy; Det er stadig ny problematikk som dukker opp, bl a fordi ansvar for støy er overdratt fra 

Statsforvalteren til kommunene. Der saker har vært igangsatt har Statsforvalteren fortsatt ansvar 

med å følge opp, mens kommunene har alle nye saker.  

Forsøpling; Skjønnsmessig – hva kan ligge på en skytebane – fare av forurensning. Kommunene 

håndterer dette ulikt. Plastforladninger – i Bodø har kommunen tatt ansvar, det er det flere 

kommuner som gjør. 

Dersom kommune tar tak i en sak og vil «ordne opp», vil kommunen som regel få medhold hos 

miljødirektoratet.  

Alle sakene er individuelle.  

Kommunene har selvråderett 

Steinar: 

• Kommunene agerer så forskjellig at det er vanskelig å forholde seg til. 

• Støy : skal inn i kommunens arealplanen (når anlegget er regulert og har et støysonekart) 

Vidar: 

Dersom kommuner er ivrig i tjenesten kan de nye forskriftene medføre nedleggelse av foreninger. 

NJFF skal rydde opp, men det må stå i forhold til omfanget, her er folk som jobber dugnad   

Steinar: NJFF Nordland forsøker å være bindeledd mellom lokalforeninger og NJFF. 

Stig: Jakturvalget har idemyldringsmøte og skytestevne i Bodø i Mars – vi ønsker å ha med Vidar for å 

svare på spørsmål som stadig dukker opp.   

Vidar inviteres tilbake på nytt styremøte (på Teams) dersom det er av interesse 

Sak 34/22: Regionale Møter 

-Eksternt skjema med innmeldte forslag til tema. 

Utsatt  

Sak 35/22: Årsberetning Utvalg 

-Innsendes regionsekretær før 05.01.23.  

Dette er en påminnelse til utvalgslederne 

Sak 36/22: Bilgodtgjørelse ansatte 

-Styrevedtak 29/2022 
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-Vedtaket gjelder foreløpig ut 2022. Evaluering av ordningen gjennomføres før utgangen av 2022. 

Parallelt med dette skal andre løsninger vurderes. 

Vedtak: 

Ansatte i NJFF Nordland, friluftsveileder og regionssekretær, får et tillegg til statens sats en fast 

godtgjørelse på 3000,- pr. måned.. Vedtaket gjelder foreløpig ut 2023. Evaluering av ordningen 

gjennomføres før utgangen av 2023. 

Parallelt med dette skal andre løsninger vurderes. 

Sak 37/22: Kontor Jens 

-Fått tilbud på kontorplass i felleskap bak felleskjøpet i Mo i Rana. 

-3000+mva pr.mnd. Årlig felleskostnad 13375,- 

-Tot: 58175,- pr. år. Inkludert mva og felleskostnad. (4847,- mnd.) 

Utsettes. 

Sak 38/22: Budsjett 2023 

-Gjennomgås på neste styremøte. 

-De utvalgene som enda ikke har sendt inn, må sende inn sine budsjett. 

 

Sak 39/22: Orienteringssaker 

-Jens medlem i NJFFs arbeidsgruppe for miljø-/bærekraftstrategi. Skal levere forslag til strategi til 

forbundsstyret innen 01.05.2024. 

-Øke satser for kjøring for tillitsvalgte. 

-Alle reiseregninger skal sendes inn innen 1 mnd. etter reise. 

Utsatt  

Sak 40/22: Eventuelt 

- 

 

 

 

 


